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Eladó Téglalakás, 77 m2, Keszthely
69 990 000 Ft ( ~168 785 € )

Keszthely egyik csendes környékén eladó egy földszinti
kertkapcsolatos lakás, akár garázzsal együtt!

Adatlap sorszáma: #696900160

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1980

Kilátás: Kertre néző

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: EE

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Keszthely egy nyugodt részén található ez a 3 szobás lakás, melyet eladásra

kínálok!

Az ingatlan rendkívül egyedi lehetőségeket kínál az új tulajdonos számára. A

társasház egy saroktelken helyezkedik el és saját zárt kerttel rendelkezik.

Minden korosztálynak ideális, akiknek fontos a családias környezet, és

szeretnének egy kerthelyiséget magukénak tudni. A három szoba kényelmes

életteret biztosít az ott lakók számára. A fürdőszoba teljes felújításon esett át, a

víz és szennyvíz vezetékekkel együtt, valamint az elektromos hálózat is

korszerűsítve lett. A fűtésről gázkonvektorok gondoskodnak, de fatüzelésre is

van lehetőség, illetve klíma is telepíthető. A nyílászárók fele ki lett cserélve

műanyag, hőszigetelt változatra. A társasház új tetőt és kéményeket kapott. Ami

előny, hogy tervben van a teljes homlokzati szigetelése a háznak, melyben

minden lakó készségesen együttműködik. A lakáshoz egy előkert és egy hátsó

kert is tartozik, továbbá van közös udvar is. Itt biztonságosan kiengedheti a

gyermekét játszani! Ezzel nem érnek véget az extrák, hiszen a hátsó kertben

egy 10 m2-es kisház, egy beton alappal rendelkező faház, és egy fészer is

tartozik a lakáshoz. Ha szeretné az erkélyről csodálni saját virágait, és szeretne

egy kis konyhakertet is, akkor a legjobb helyen jár! A kis ház egy bővítést és

átalakítást követve akár apartmanként is hasznosítható, plusz bevételt

generálva ezzel a családi kasszába. Az árba beletartozik egy 21 m2-es fedett,

udvaron belüli zárható garázst is!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Diese 3-Zimmer-Wohnung befindet sich in einem ruhigen Teil von Keszthely, die

ich zum Verkauf anbiete!

Die Immobilie bietet sehr einzigartige Möglichkeiten für den neuen Besitzer. Die

Eigentumswohnung befindet sich auf einem Eckgrundstück und hat einen

eigenen geschlossenen Garten. Ideal für alle Altersgruppen, die ein familiäres

Umfeld schätzen und einen Garten ihr Eigen nennen möchten. Die drei Zimmer

bieten den Bewohnern einen komfortablen Lebensraum. Das Badezimmer wurde

komplett renoviert, einschließlich der Wasser- und Abwasserleitungen, und auch

das elektrische Netz wurde erneuert. Geheizt wird mit Gaskonvektoren, aber

auch Holzfeuerungen sind möglich, und eine Klimaanlage kann installiert

werden. Die Hälfte der Fenster und Türen wurde durch isolierte Kunststofffenster

ersetzt. Das Wohnhaus hat ein neues Dach und neue Schornsteine. Außerdem

ist geplant, die Fassade des Hauses vollständig zu isolieren, wobei alle Bewohner

bereit sind, mitzuarbeiten. Die Wohnung hat einen Vorgarten und einen

Hintergarten sowie einen gemeinschaftlichen Hof. Hier können Sie Ihr Kind

sicher draußen spielen lassen! Aber das ist noch nicht alles, denn im hinteren

Garten gibt es auch einen 10 m2 großen Schuppen, einen Holzschuppen mit

Betonsockel und einen Schuppen. Wenn Sie gerne Ihre eigenen Blumen vom

Balkon aus bewundern und einen kleinen Nutzgarten haben möchten, sind Sie

hier genau richtig! Das kleine Haus könnte nach einem Aus- und Umbau als

Wohnung genutzt werden und dem neuen Eigentümer ein zusätzliches

Einkommen verschaffen. Wenn Sie eine Garage benötigen, können Sie auch eine

21 m2 große überdachte Garage mit einer abschließbaren Garage im Hof für

10.000.000 HUF zusätzlich zum Kaufpreis kaufen!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

This 3 bedroom apartment is located in a quiet part of Keszthely, which I offer

for sale!

The property offers very unique possibilities for the new owner. The

condominium is located on a corner plot and has its own enclosed garden. Ideal

for all ages who value a family environment and would like to have a garden

space to call their own. The three bedrooms provide a comfortable living space

for the residents. The bathroom has been completely renovated, including water

and sewage pipes, and the electrical network has been upgraded. The heating is

provided by gas convectors, but wood-burning is also possible and air

conditioning can be installed. Half of the windows and doors have been replaced

with plastic, insulated versions. The apartment building has a new roof and

chimneys. As an advantage, there are plans for the complete insulation of the

facade of the house, with the willing cooperation of all residents. The apartment

has a front garden and a back garden and there is also a communal courtyard.

Here you can safely let your child play outside! The extras don't end there, as

the back garden also includes a 10 m2 shed, a wooden shed with a concrete

base and a shed. If you like to admire your own flowers from the balcony and

would like to have a small kitchen garden, you are in the right place! The small

house could be used as an apartment following an extension and conversion,

generating extra income for the new owner. If you need a garage, you can also

buy a 21 m2 covered garage with a lockable garage inside the courtyard for

10.000.000 HUF in addition to the purchase price!

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


